
 
Den Haag, 18 februari 2015 

 
 
 
Betreft: Den Haag Sculptuur  
 
 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad, de heer J.J. van Aartsen, 
 
Al jaren vindt in Den Haag het populaire Den Haag Sculptuur plaats op het Lange Voorhout. Grote beelden en 
stellages van over de hele wereld worden tentoongesteld en vele duizenden mensen bezoeken de 
openluchttentoonstelling. Den Haag Sculptuur is een laagdrempelig en daardoor zeer toegankelijke expositie.Er 
gaan veel mensen naar toe vanuit allerlei wijken van Den Haag en vanuit buiten Den Haag. Mensen gaan er 
graag op de foto en het genereert zodoende ook nog eens veel publiciteit.  
 
In januari werd bekend dat Den Haag Sculptuur geen subsidie zou krijgen uit de ‘Subsidie grootschalige 
publieksevenementen 2015’. In het AD van 7 januari (artikel: ‘Beelden op Voorhout in gevaar) stelt de 
gemeente dat zij verwachtte dat Den Haag Sculptuur op het Lange Voorhout toch nog subsidie zou krijgen 
boven de 200.000 euro. In het AD van 17 februari (artikel: ‘Sculptuur 2015 onzeker’) staat dat er reeds een 
toezegging is voor 205.000 euro, maar de organisatie stelt dat dit nog steeds 70.000 euro te weinig is.  
 
 
Op grond van artikel 30 van het Reglement van orde, stellen wij het college de volgende vragen: 
 
1. Bent u bekend met het artikel in het AD van 7 januari ? Bent u ook bekend met het artikel in het AD van 17 

februari jongstleden?  
 

2. Klopt het dat de gemeente reeds een subsidie van 205.000 euro heeft toegezegd aan Den Haag Sculptuur? 
 

3. Hoe is dit bedrag samengesteld? 
 

4. Heeft Den Haag Sculptuur bij de gemeente Den Haag aangegeven dat het nog steeds een tekort van 70.000 
euro heeft op de begroting? 

 
5. Is het volgens het college mogelijk om met het budget van 205.000 euro Den Haag Sculptuur te 

organiseren? 
 

6. Welke inspanningen heeft de gemeente sinds 7 januari gedaan om te kijken naar mogelijkheden om Den 
Haag Sculptuur te laten voortbestaan? 
 

7. Is de gemeente bereid samen met Den Haag Sculptuur te onderzoeken op welke manier de 
openluchttentoonstelling ook dit jaar doorgang kan vinden?  
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Na negatief advies over gemeentelijke subsidie  

De kans bestaat dat het Lange Voorhout deze zomer niet verandert in een beeldentuin. De organisatie zegt een 

'groot deel' van haar subsidie kwijt te raken. De gemeente ontkent dat.   

,,Zoals de zaken er nu voorstaan komen er deze zomer geen beelden op het Lange Voorhout,'' zegt Jan Teeuwisse, 

directeur van Museum Beelden aan Zee, dat de Voorhout-expositie sinds 2011 onder zijn hoede heeft. ,,Dat is een 

pijnlijke zaak, want de organisatie is al in volle gang. Het thema - moderne beeldhouwkunst uit Vlaanderen - is in 

september al bekendgemaakt. Zowel de Vlaamse Vertegenwoordiging als de Belgische ambassade werkt mee. We 

zijn al in overleg met musea in België.''  

 

Tot nu toe kreeg Beelden aan Zee een jaarlijkse bijdrage van de gemeente van 275.000 euro. Daarvan kwam 

150.000 euro uit het budget voor evenementen en 125.000 euro van cultuur. Voor dit jaar is de aanvraag van de 

evenementensubsidie om onduidelijke redenen afgewezen. Een adviescommissie heeft zich daar eind vorig jaar 

over gebogen. De uitkomst voor Beelden aan Zee: nul euro. Het college van b en w heeft dit advies overgenomen.  

Traditie  

Jan Teeuwisse is uiterst teleurgesteld over de gang van zaken. ,,De gemeente moet het maar zeggen: wil zij nog 

een beeldententoonstelling op het Lange Voorhout of niet? Ik zou het zeer betreuren als er na zestien jaar een 

einde komt aan deze traditie.''  

 

Volgens de gemeente is nu nog niet te zeggen hoe hoog of laag de subsidie precies uitvalt. Er zijn volgens een 

woordvoerder verschillende afdelingen en wethouders bij betrokken. ,,Maar wij gaan ervan uit dat Beelden aan 

Zee voor het Lange Voorhout toch uitkomt op een bedrag van net boven de twee ton.''  

 

De wethouders Wijsmuller (cultuur) en Klein (economie) zullen nader overleg voeren met Beelden aan Zee. 

,,Uitgangspunt is dat ook volgend jaar een mooie tentoonstelling op het Lange Voorhout te zien is.''  

Wil de gemeente nog beelden op het Voorhout of niet? (-Jan Teeuwisse)  

 
 
 
AD van 17 februari (artikel: ‘Sculptuur 2015 onzeker’)  


